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Po konferencji programowej Porozumienia 
Zielonogórskiego. Prezes Krajewski wylicza priorytety 

Rynek Zdrowia: W weekend obradował zarząd Federacji Porozumienie Zielonogórskie oraz odbyła
się konferencja programowa Federacji Związków Pracodawców Ochrony Zdrowia. Prezes PZ Jacek
Krajewski mówi Rynkowi Zdrowia, o czym dyskutowano i jakie priorytety nakreślono w trakcie
dyskusji. (…) - Jako lekarze Porozumienia Zielonogórskiego popieramy w pełni stanowisko 
Naczelnej Izby lekarskiej dotyczące pożądanych zmian w ustawie o jakości leczenia i
bezpieczeństwie pacjenta. Natomiast w przypadku ustawy refundacyjnej, przedstawimy wniosek,
aby w czasie jej nowelizowania zmniejszyć obowiązujące rygory dotyczące lekarzy – mówi prezes
Krajewski. https://www.rynekzdrowia.pl/Polityka-zdrowotna/Po-konferencji-programowej-
Porozumienia-Zielonogorskiego-Prezes-Krajewski-wylicza-priorytety,242852,14.html
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